
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ČEMŠENIK 
Čemšenik 5, 1413   Čemšenik 

tel. 030 219 661 
e-mail: ks@cemsenik.si; www.cemsenik.si 

 
Številka: 28-9/2019 
Datum: 11. 09. 2019 

Z A P I S N I K 
 
 

4. redne seje članov Sveta KS Čemšenik, dne, 10. septembra 2019 ob 19.30 uri,  
 v poslovnih prostorih  Krajevne skupnosti Čemšenik 

 
Prisotni: 
Ana REŽUN, Rado PIRNAT, Martin MATKO, Franci POLC, Tomaž TURNŠEK, Mitja DROBEŽ.
   
Opravičeno odsotni: Sonja STRNIŠNIK, Polona KOVAČ.  
 
V skladu z 21. členom Statuta Krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica sveta KS Čemšenik Ana REŽUN. 
Po uvodnem pozdravu je predsednica predlagala naslednji  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta KS, z dne 26. 03. 2019 
2. Urejanje makadamskih cest po neurjih 
3. Sekanje in čiščenje vejevja ob javnih poteh 
4. Priprave na rekonstrukcijo ceste Čemšenik - Razbor 
5. Pobude in vprašanja  

 
 
K 1. točki – Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta KS, 26. 03. 2019 
 
Ana REŽUN je dala v razpravo zapisnik 3. redne seje z dne, 26. marca 2019, ter pozvala člane 
Sveta KS, da podajo pripombe oz. strinjanje z vsebino. Na zapisnik ni bilo pripomb, zato so 
člani sveta KS SOGLASNO sprejeli 
 
SKLEP št. 1-4/2019 
 
Zapisnik 3. redne seje Sveta KS Čemšenik, z dne 26. 03. 2019, se sprejme v predlagani 
obliki in vsebini. 
 
K 2. točki – Urejanje makadamskih cest po neurjih 
 
Ana Režun; letošnje poletje smo imeli veliko močnih nalivov. Naše ceste so bile zelo na udaru. 
Zato smo veliko sodelovali z L. Režunom, ki je ravnal in utrjeval gramoz na cestah, čistil mulde. 
Ker je bilo dela veliko smo vključili še F. Golčnika. Dobesedno po vsakem nalivu je bilo 
potrebno ceste ponovno urejati ali urejati dodatne odseke cest. Hvaležni smo Občini in 
Komunali Zagorje, da smo dobili nekaj brezplačnega gramoza, saj brez njega ne bi bilo možno, 
da urejamo povsod, kjer je pesek odneslo s ceste. Vesela sem pravi predsednica, da v krajevni 
skupnosti živijo še ljudje, ki marsikatero delo opravijo prostovoljno. Zato hvala vsem vam, ki 
urejate makadamske ceste, čistite mulde, jaške, kanale…Nekaj gramoza imamo še na voljo, 
tako, da ga bo prevoznik Sajovic pripeljal na mesta, kjer je najbolj potreben. 

mailto:ks@cemsenik.si
http://www.cemsenik.si/


 
K 3. točki – Sekanje in čiščenje vejevja ob javnih poteh 
 
Javno podjetje Komunala je na Krajevno skupnost poslalo dopis, s katerim nas seznanjajo s 
problemom dostopa smetarskega vozila do posameznih gospodinjstev zaradi zaraščenega 
vejevja ob javnih poteh. Naprošajo nas, da v čim krajšem možnem času poskrbimo za sekanje 
in čiščenje vejevja ob javnih poteh, da bo dostop smetarskim vozilom neoviran. Naveden je 
seznam poti, kjer je čiščenje potrebno. Z lastniki parcel ob poteh se dogovorimo, da poskrbijo 
za sekanje. V vasi Razbor je potrebno sekanje dreves v področju, kjer potekajo žice 
električnega voda.  Ta dela izvajajo delavci Elektra, zato se tu za sekanje dogovorimo z njimi. 
Svetniki opozorijo, da so v centru Čemšenika žice električnega daljnovoda preblizu glavne 
ceste in obstaja velika nevarnost, da se kdo zaplete vanje. 
 
Člani sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli  
   
SKLEP št. 2-4/2019 
 
Lastnike parcel ob javnih poteh seznanimo s problemom zaraščenosti ob javnih poteh 
in jih prosimo za sekanje in čiščenje vejevja. 
Z Elektrom se dogovorimo za sekanje dreves ob električnem daljnovodu in za ureditev 
žic v centru Čemšenika, ki so preblizu ceste (sekanje v začetku oktobra).  
 
K 4. točki – Priprave na rekonstrukcijo ceste Čemšenik - Razbor  
 
Ana Režun; z Občine so sporočili, da so za cesto Čemšenik – Razbor, še v letošnjem letu 
predvidena sredstva  za asfaltiranje ceste v izmeri 550 m.  Za povezavo z asfaltom v Razborju 
bo ostalo še cca 250 m, žal je ta del neutrjen in potreben večjih posegov, tega pa ni v planu. 
Podlago in utrditev ceste pred asfaltiranjem moramo pripraviti sami krajani, v sodelovanju s 
krajevno skupnostjo. Vemo, da so krajani ob tej cesti že pred 20 leti cesto razširili in utrdili, ter 
vložili veliko prostovoljnega dela, vendar je potrebno ponovno utrjevanje in tudi preveriti 
odvodnjavanje. Že veliko let KS to cesto uvršča na prioritetno listo za asfaltiranje. Tokrat se je 
pokazala možnost, da se odcep ceste asfaltira, zato moramo stopiti skupaj in narediti podlago. 
Pridobili smo dve ponudbi (in sicer Tomaž Razpotnik s. p. in Lanser d. o. o.) vendar samo eden 
bi z deli lahko pričel TAKOJ. Svetniki so mnenja, da je potrebno čim prej sklicati sestanek z 
vsemi krajani iz Razborja in krajani iz Čemšenika, ki živijo ob tej cesti. Jim povedati, da bodo 
za utrjevanje in pripravo morali tudi sami nekaj prispevati.  
 
Člani sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli  
 
SKLEP št. 3-4/2019 
 
V petek 13. 09. 2019, skličemo nujni sestanek s krajani Razbora in krajani Čemšenika št. 
31, 31A, 53, 39, 22 in 24 v prostorih Gasilskega doma. 
 

K 5. točki – Pobude in vprašanja 
 
V centru Čemšenika stoji, Zadružni dom, last Kmetijske zadruge Izlake. Že pred leti so 
bila zamenjana okna v stavbi in zamenjana kritina. Stavba je danes potrebna temeljite 
prenove, posebno v spodnjih prostorih, kjer se nahaja trgovina, v zelo slabem stanju 
je vetrolov oz. vhod v trgovino. Cela zgradba je potrebna nove fasade. Stavba, ki stoji 
v središču Čemšenika resnično kazi podobo, kajti vse okrog je lepo, novo urejeno, 
asfaltiran dovoz je tudi do lokala. Prostori v stavbi so zasedeni: dve  stanovanji, bar, 
trgovina, pošta, prostori KS, centrala Telekoma zato upravičeno želimo, da se stavba 
obnovi. 



Pri PŠ Čemšenik so potrebne obnove stopnice pri vhodu v šolo, na kar smo že večkrat 
opozorili. Ob urejanju centra Čemšenika se je spremenil dohod do šole oz. stopnice. 
Tudi tu je potrebno, da se tri oz. štiri stopnice obložijo s kamnom tako kot so ostale. V 
dopisu Občino opozorimo, da gre tu za varnost otrok.   
Policija in občinski SPV sta poslala predlog, da se dovozna cesta od križišča proti šoli 
do MV, označi kot območje umirjenega prometa, zaradi boljše varnosti pešcev, 
šolarjev. V območju umirjenega prometa imajo pešci prednost pred drugimi udeleženci 
cestnega prometa. Najvišja dovoljena hitrost vozila v območju umirjenega prometa in 
v območju za pešce je 10 km/h. S predlogom so se svetniki strinjali. 
Tajnica je na KS zaposlena za določen čas in sicer do 31. 10. 2019. Člani sveta so 
mnenja, da je zaposlitev tajnice potrebna, zato na Občino pošljemo aneks k pogodbi o 
zaposlitvi s katerim se zaposlitev tajnici podaljša za dobo enega leta in sicer do 31. 10. 
2020.   

SKLEP št. 4-4/2019 

Kmetijski zadrugi Izlake pošljemo dopis v katerem zahtevamo obnovo Zadružnega doma.  

SKLEP št. 5-4/2019 

Na Občino pošljemo dopis s katerim opozorimo, da so stopnice pri vhodu v šolo in stopnice pri dohodu v šolo nevarne in potrebne 

obnove. 

SKLEP št. 5-4/2019 

Aneks k pogodbi o zaposlitvi: zaposlitev se tajnici na KS podaljša za dobo enega leta in sicer do 31. 10. 2020. 

 
 
 
 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 
        Predsednica Sveta KS Čemšenik 
 
                     Ana REŽUN 
Zapisnik pisala: Stanka Polc     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 


